
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2008-06-02  i Psykterapimottagningens lokaler, Rosenlunds sjukhus,  Stockholm. 
 
Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Annika Olsson 
Susanne Fejne 
Inga-Lill Tjulander 
Carina Åsling 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Föregående protokoll gås igenom- inga justeringar. 
 
§4 
Rapporter. 
-Protokoll från rådskonferensen sätts i sekreterarens pärm. 
-Ang skrivelsen om utredning av utvecklingsstörning som Elisabeth Fernell initierat och som 
nu är i hamn. Skrivelsen har presenterats för Skolverket och för Socialstyrelsen. Intresset har 
varit mycket ljumt då uppdraget inte kommer från någon av dessa. Innehållsmässigt står 
POMS bakom skrivelsen som blev.  
-Ang vår förfrågan till Olle Wadström om att uttala sig i POMS-bladet med anledning av TV-
programmet där hans namn fanns med. Vi har inte fått något svar från Olle W. Styrelsen tittar 
på artiklarna ut Intra nr 2/08 och ur SvD den 26/3 -08. Styrelsen enas om att Susanne nämner 
saken som hon planerat på ”Styrelsens sida” samt att Annika i Poms-bladet hänvisar till 
artiklarna och uppmanar medlemmarna till debatt. 
 
§5 
Kassörsrapport. 
Tobias visar styrelsen den ekonomiska redovisningen fram till 080331. Ska ut i Poms-bladet 
när revisorerna tittat på den. 
Vi hälsar nya medlemmar välkomna: Marie Brandstetter Hiltunen, Västerås och Gunilla 
Peterson Bergström från Borås. 
 
§6 
Skrivelser. 
 
§7 
Konferenser. 
Inför höstens konferens 20/10 är nu kontakt upprättad med Tove Svendsen från Danmark. 
Tove kommer förhoppningsvis att skriva något i Poms-bladet . Info om konferensen kommer 
att läggas ut på hemsidan och i Psykologtidningen. Mattias håller i det. Diskussion om priset 
per person och tidsupplägg. 300 för medl och 800 för icke medl. Anmälan bör vara inne 19/9. 
Årsmöte kommer att hållas  i direkt anslutning till konferensen.  



§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 
-Tobias redogör för sista mötet i yrkesföreningarnas nätverk som hölls 25/4. Tobias åker på 
Psykologidagarna i Göteborg 23-24/10 -08. 
-Inbjudan till MVC/BVC –psykologernas konferens med temat ”Föräldraskap vid assisterad 
befruktning” 17-19/9. Vi tackar nej. 
§9 
POMS-bladet. 
Läget är under kontroll. Annika väntar på några bidrag. 
 
§10 
Styrelsens sida. 
Susanne skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
-Styrelsen berömmer Inga-Lills remissvar. 
 
§12 
Övriga frågor. 
 
§13  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir den 22 sept -08  i Stockholm. 
 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
 
 
Carina Åsling                                        Kristina Nilsson 
sekreterare                                            ordförande 
 
 


